



Inter-School Badminton Competition

RESULT SHEET 中學校際羽毛球比賽計分表

**COMPLETE & FAX
2761 9808**

The Home Team should bring one set of result sheet (two copies) to the competition venue, one for Home and one for Away Team. After competition, **BOTH teams should complete & fax the result sheet to the Federation Office WITHIN 2 DAYS of competition.**

主隊須將一式兩份之計分表帶往比賽場地，主隊及客隊各一份。比賽完畢後，**比賽雙方均須於兩日內將分紙傳真至本會辦事處。**

Note : Players can play in one singles and one doubles games but two singles cannot play together in a doubles game. Doubles players cannot play in two double games. A game shall be won by the side which first scores 21 points. If the score becomes 20-all, the side which gains two points lead first shall win the game. If the score becomes 29-all, the side scoring the 30th point shall win that game.

注意：運動員可參加一局單打及一局雙打，唯兩名單打運動員不可組合成同一對雙打。雙打運動員不能參加兩組雙打比賽。每局比賽為二十一分。比賽至 20 平時，先領先 2 分的一方為勝，或比賽至 29 平時，先得 30 分的一方勝該局。

(Please CIRCLE as appropriate)

Boys:

A	B	C
---	---	---

 Area:

HK	KLN
----	-----

 Group:

1	2	3	4	
5	6	7	8	9

Girls:

A	B	C
---	---	---

 Division:

D1	D2	D3 K1	D3 K2	D3K G
----	----	-------	-------	-------

Date: _____ Time: _____ Centre: _____

Home Team 主隊		Score 得分	Away Team 客隊	
Game 局次	School 學校 Teacher i/c 領隊老師		School 學校 Teacher i/c 領隊老師	
1	1st Singles 第一單打	:	1st Singles 第一單打	
2	1st Doubles 第一雙打	:	1st Doubles 第一雙打	
3	2nd Singles 第二單打	:	2nd Singles 第二單打	
4	2nd Doubles 第二雙打	:	2nd Doubles 第二雙打	
5	3rd Singles 第三單打	:	3rd Singles 第三單打	

勝方學校
Match won by:
成績
Result:

_____ 局 Games to _____ 局 Games
_____ (Home 主) _____ (Away 客)

Please write "W/O" on the games result should a school gives a walkover. 如遇對手棄權，請於負方成績欄填上 W/O

備註/特別報告
Remarks:

Signature: Home Team 主隊

Signature: Away Team 客隊

